
Zápisnica
napísaná na mimoriadnom zasadnutí obecného zastupiteťstva v Slovenskej IJupči, ktoré sauskutočnilo 17.8.2017

Prítomní: podťa prezenčnej listiny
Nepdtomní:
Ospravedlnil sa:

1. otvoreniezasadnutia

Rokovanie obecného zastupiteťstva otvoril a viedol starosta obce Ing. Miroslav Macák

2. Schválenie programu a návrhovej komisii

ltm9sta o_bce Ing, Miroslav Macák za Členov návrhovej komisie odporučil zvoliť JozefaStanka, Mgr, Rolanda LamPera a JozefaPolievku, ou.Énirn zápisnice odporučil zvoliťLuboŠa Bakaljara, Mgr. MichalaHlaváča u pi.uni-,á|i.ni.. poveril pracovníčku ocúLíviu Gondovú.
Diskusia
starosta navrhol hlasovať za schválenie program u oz,návrhovú komisiu a overovateťovzápisnice.
Hlasovanie za UZNESENIE č.4g 12017
Za: 8

Proti: 0
Zdržali sa: 0

O 16.04 prišiel Mgr. Daniel Balaž

Starosta - keďŽe Ing. KriŽo zatial neprišiel, tak najprv prerokujeme bod 4 a potom bod 3.

3, RekonŠtrukcia a modernizácia hasičskej zbrojnice v obci Slovenská IJupča

Starosta - 31,8,2017 je uzávierku rýr:!,^yyseli sme pripravit, všetky podklady, ktorýchsúČasťou je aj uznesenie. Rozpočet je na 47 000€ a dotácia od štátu je 30 000 €. V prípade, žeobec dostane dotáciu, tak sa ďbec závuuje, že rozdiel dofinancuje.chriaštel'- dotácia móže byť aj vyššia, záležína tom, kolko olcí sa prihlási. uvažujeme ajo oprave fasády a výmeny kotla.
Diskusia
Stanko - kaŽdá výzva má Pravidlá, akáje tu spoluúěasť? Ide o to, že niečo naceníme,pójdeme do toho, dostaneme ien 5 000 € a ostatné áofinancu;e obec?Bakaljar - dostaneme dotáciu napr. 30 000 e a obec dofinancuje 5 yo alemi dáme súhlas, žedofinancujeme do 47 000 € a vtedy dostaneme 30 000 €.
Stanko - za 17 000,€ do zateplím a kúpim aj vstupné iráta.Mgr. Solárik - aké práce bysa mali .ÓUin
Starorta - všetko je rozpísané, máme výkazvýmer.

f,j!fls;ff#:,::n", 
kol'ko dostanemó finanlií, tak dáme 5 % spoluúčast,a urobí sa len to,

starosta navrhol hlasovat' za schválenie predloženia žiadosti o dotáciu za účelom realizácieProjektu " RekonŠtrukcia amodernizácia hasičskq 
-rÚ.o;ni.e 

v obci irou"n.r.a l;upča ,,realizovaného v rámci YýzvY č. VII. Prezídia Hásieského azáchranrteho zboru 2017 zo



Štátneho rozPoČtu Ministerstva vnútra SR , za zabezpeěenie realizácie projektu v súlade s
Podmienkami PoskYtnutia pomoci,. ,za zabezpéčenie finančnýcť prostriedkov nasPoluÍinancovanie realizovaného projektu vo výšk. iz ooo € z celkových oprávnenýchv}davkov Projektu aza zabezpečénió financovania prípadných neoprávnených výdavkov zrozpočtu obce
UZNESENIE č. 50 t2lt7
Za:9
Proti: 0
Zdržali sa:0

4, Budovanie Prvkov zelenej infraŠtruktúry v obci Slovenská llupča - spoluúčast, obce
Slovenská llupča na projekte

Starosta - Ministerstvo PÓdohospodárstva SR vyhlásilo výzvuna revitalizáciu námestí. Do
ýrry sme sa prihlásili, spoluúčasť obce na projekie je 5 %.
Ing, arch, Krřo - vYPracoval som Štúdiu vere;nYcťpriestranstiev, od podkonickej cesty pokatolíckY kostol, Prerokovali sme ju aj vko.irii, pouar sa ako podklad avypracovaniu
Projektu. Yýzva nerieŠi parkovanie, ibá zeleň chodniky a mobiliár. Vytvorenie parkovacíchmiest sa nedalo do Projektu zahmúť. Projekt je na maximum toho, čo -oz.-. dostať.Rozdelil som to na4 zóny, aby sa mohli ,"uřiroráť aj postupne.
Diskusia
Bakaljar- zámerom je, abY sme riešili parkovanie v centrálnej zóne, rekonštrukciu trávnatých
Plóch a doPravnú infraŠtruktúru. Počítali sme aj s funktnostbu námestia, lebo sa tu konajú
1Óle kultúrne Podujatia. Celú štúdiu sme rozdelili od Esselu ůpo pojkonickú cestu aodpodkonickej cesty ažku parku a katolíckemu kostolu. potom sme to rozdelili ešte na menšieČasti, PlochY sme PreŠli a stanovili sme si kritériá. Parkovacie miesta a vstupy do RDbudeme rieŠiť v ďalŠej etaPe a financovat' ich budeme z vlastn]ých zdrojov. Niektoré dreviny
a kríkY sú urČené na zruŠenie, kde je náhradná výsadba, zasypaný rigol, kde v budúcnostivYbudujeme Parkovacie Plochy.. Riďením parkováia v céntrálnej zóne využit,rigol, zasypaťho 

_a vYbrrdovať PozdÍŽne státie. Oo buáricnosti to pripravíme tak, aby sa už nemuselorozkopávať a to v rámci nášho rozpočtu.
Mgr, Lampeř - sú chodníky v rtímci projektu? Elektrika, internet chrániěky, optický kábel
a ďalšie veci ?
Ing. kržo - to sa treba dohodnúť ako budeme robit'druhú zónu,
Stanko - Donivo STK Že nebude stavat' a predáva pozemok, Móžeš to preverit,, pozemok je
strategický a mali by sme ho kúpiť.
Ing. Kržo - móžeme si pripraviť terén a rigol zasypať.
Starosta - musí to bý priechodné aj u pofióajtov.
starosta navrhol hlasovat'za schváeni. p.ódlož.nia ŽoNFp za účelom realizácieprojektu
"Budovanie Prvkov zelenej infraštruktury v obci Slovenská l]upča,, realizovaneho v rámcivýzvY "IROP-PO4-SC43 t-20l7-16", ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánomobce a Platným Programom rozvoja obce, za zabezpečenie reaiizáciá pro:.tt" v súlade s
Podmienkami PoskYtnutia Pomoci, za zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinan _
covanie realizovaného Pl9jektu vo výške ,ordi.lu celkoqých oprávnenycr, Úauur.ou projektu
a PoskYtnutého NFP v súlade s podmienkami poskytnutiá pomoci vo výške 39 612,50 EURaza zabezPeČenie financovania prípadných nebpravnenych výdavkov ,'roipoitu ob""
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UZNESENIE č. 51
Za:9
Proti: 0
Zdržali sa:0

overovateť [
Luboš Bakali
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Ing. Miroslav \ÝIacék
starosta obóe

l 2017

5. Záver

overovateť II
Mgr, Michal Hlaváč- ,LrJpru


